

Date: 22 September 2019
23 Muharram 1441
Ref: 10/10/ 396 /2019



التاريخ: 22 سبتمبر 2019 م
الموافق: 23 محرم 1441 هـ
الإشارة: 2019/ 396 /10/10

To: Bursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah

Subject: Response to News

Turkey asks banks to write off bad loans

السادة / بورصة الكويت المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: التعقيب عن الأخبار

تركيا تطالب البنوك بشطب قروض متعثرة

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to the requirements of Article 4-4-1 'Dealing with Rumours and News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 'Disclosure and Transparency', KFH would like to report the following in response to the Article published on 19 September 2019 in Al Jarida Newspaper:

- KFH-Turkey enjoys robust financial position and very strong liquidity ratios as per the regulatory authority's requirements in Turkey and Kuwait. The capital adequacy ratio (CAR) of KFH-Turkey exceeds the authorities' requirements. The coverage ratios of the NPF is valued at 128% compared to the average ratios of Turkish banks valued at 68%.
- KFH emphasizes that it aligns its Group banking businesses with prudent policies and scenarios capable of dealing with any potential negative repercussions.
- KFH will announce in a timely manner for any new or material development(s) related to the above subject and there is no impact on the KFH Group financial position.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي 'بيتك' على الالتزام بالمادة رقم 4-4-1 (التعامل مع الشائعات والأخبار) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، فإن بيتك يود التعقيب على الخبر المنشور بتاريخ 19 سبتمبر 2019 في جريدة الجريدة، كما يلي:

- بيت التمويل الكويتي التركي يتمتع بمركز مالي قوي وبمعدلات سيولة عالية جداً وفقاً للمتطلبات الرقابية التركية والكويتية، وإن معدلات كفاية رأس المال تفوق المعدلات المطلوبة، وإن نسبة تغطية الديون المتعثرة لمحفظه التمويل تبلغ 128% مقارنة بمتوسط البنوك التركية البالغ 68%.
- يؤكد بيتك بأنه يبني أعماله وأنشطته المصرفية على مستوى المجموعة على أساس سياسة إحترازية، وسيناريوهات مخطط لها قادرة على التعامل مع أي تأثيرات سلبية محتملة.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن، هذا ولا يوجد أي أثر جوهرى على المركز المالي لمجموعة بيتك.

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مازن سعد الناهض